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VERSLAG  JAARVERGADERING VERENIGING VRIENDEN VAN ABBEMUSEUM  

d.d. 6 juni 2024 Auditorium Van Abbemuseum Eindhoven 

Aanwezig: 28 leden, 7 afwezig mb. 

 

1.Opening                                                                                                                                                     

Voorzitter Stefan de Bever verwelkomt de aanwezigen. Namens het bestuur zijn tevens aanwezig 

Joost van Dijk, penningmeester en Rita Bosch, secretaris, Karin Overdijk en Wildrik Burema. 

 

2. Vaststellen agenda                                                                                                                                            

De agenda wordt vastgesteld. 

 

3. Vaststellen notulen van de ledenvergadering van 15 juni 2023                                                                

Geen opmerkingen. Het verslag is daarmee definitief en wordt vastgesteld.                              

 

4. Verslag activiteiten 2023/2024                                                                                                                     

Rita Bosch doet verslag van de activiteiten, die vanaf de laatste ledenvergadering juni 2023 tot heden 

werden georganiseerd.                                                                                                                                 

‘’Iedere maand, m.u.v. de maanden juli en augustus, organiseerde de werkgroep vriendensalon een 

lezing. De salons werden goed bezocht maandelijks door 60 – 80 vrienden en ca. 3-5 introducees. 

In juni gaf René Erven een architectuur wandeling over Cityvorming Eindhoven.  

Ook die maand was er een curator rondleiding in ons museum door Positions 7. 

In oktober bezochten we met twee groepen de tentoonstellingsruimte van Henk Visch in Eindhoven. 

We organiseerden in november een reis naar Wassenaar, Museum Voorlinden voor de grote Kiefer 

presentatie en in Den Haag het Fotomuseum en/of KunstMuseum.  

In februari van dit jaar bezochten we BRAFA Art Fair in Brussel en in mei gingen we met de vrienden 

naar Beelden aan Zee in Den Haag en Museum Prinsenhof in Delft. 

In februari konden vrienden deelnemen aan een curator rondleiding in ons museum door de 

tentoonstelling  Protected by roof and right muscels. 

In maart organiseerden we de tekensessie Koe en Landschap voor vrienden bij De Genneper Hoeve 

in het kader van de tentoonstelling Soils. 

Een eerste bijeenkomst van de nieuw opgezette Boekenclub met Steven ten Thije, hoofd collecties, 

was in april.  

Ook werden onze vrienden dit jaar weer uitgenodigd om in het kader van vrienden bezoeken 

vrienden van de Nederlandse Federatie van Vrienden Verenigingen deel te nemen aan zogenaamde 

vriendendagen zoals bij voorbeeld naar Gouda en de Broeker Veiling. 

Deze maand bezoeken met 26 vrienden de Biënnale in Venetië”. 
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5. Financiële zaken                                                                                                                                                   

5a Toelichting penningmeester op jaarrekening 2023.                                                                               

Joost van Dijk: ‘’Om op onze accountantskosten te besparen en omdat onze huidige Davilex software 

niet meer wordt ondersteund zijn we met onze financiële administratie overgestapt naar 

Supportpunt, een Stichting die in Eindhoven voor verenigingen en stichtingen o.a. administratie 

voert. Ook visuele beperkingen van Maartje Toet maakten een andere administratieve inrichting en 

loskoppeling van de ledenadministratie noodzakelijk. Continuïteit is van belang. Er waren 

aanloopproblemen met name voor wat de verwerking betreft van onze duoleden, die in de nieuwe 

vorm als twee leden worden aangemerkt.                                                                                                                                                          

Het jaar 2023 wordt positief afgesloten met weer een positief resultaat van € 5000,-, dat wordt 

toegevoegd aan het eigen vermogen behoudens reservering extra posten ledenwerving, het 30 – 

jarig jubileum en de ontwikkeling van de tweede Kunstuitgave’’. 

5b. Verslag kascommissie                                                                                                                                        
De kascommissie bestaande uit Leo Steinhauzer en Herman van Rooijen( Jos van Erum was afwezig) 
doet verslag. Leo leest het verslag voor.  
De kascommissie beveelt het bestuur aan een visie te geven op het vermogen. Wat is een goed 
niveau voor ons weerstandsvermogen en wat doen we met eventuele overtollige middelen? 
Bijvoorbeeld ledenwerving, bijdrage aan collectie en andere activiteiten van het museum. 
Vervolgens beveelt zij aan toekomstige begrotingen aan te passen aan de nieuwe rubricering van de 
jaarcijfers. 
Tenslotte geeft zij ter overweging een deel van de liquide middelen op een aparte 
spaardepositorekening te zetten in verband met hogere rente.   

                                                    
5c. Goedkeuring jaarrekening 2023                                                                                                                           
De jaarrekening 2023 wordt goedgekeurd. 

 
5d. Benoeming Kascommissie                                                                                                                             

Herman van Rooijen is aftredend. Er meldt zich geen nieuw lid.  

5e. Decharge bestuur                                                                                                                                              

Décharge wordt verleend aan het bestuur voor het gevoerde beleid.  

 

6. Voortgang acties Beleidsplan Vrienden 2020-2024 

Rita Bosch stelde een notitie op betreffende de voortgang van acties het afgelopen jaar, zie bijlage. 
Volgend jaar zal het bestuur een nieuw beleidsplan opstellen. 

Enkele opmerkingen naar aanleiding van het nieuwe beleidsplan van het Van Abbemuseum. 

• Leo Steinhauzer vraagt of het bestuur van de vrienden het belang van de vereniging en dat 
van cultuur in zijn algemeenheid kan aankaarten bij de gemeente Eindhoven? Kunnen de 
vrienden een prominentere rol spelen? Hoe staan onze vrienden hier tegenover?                                     
Stefan: Zich prominenter manifesteren zou kunnen; in welke vorm en op welk moment 
nemen we mee in het bestuur. In ieder geval altijd in overleg met de directie van het VAM. 
Als bestuur van de vrienden gaan wij niet over het beleid van het museum.  

• Liesbeth vd Weijst en Ad de Cocq vragen zich af of de vrienden iets kunnen betekenen in de 
discussie n.a.v. het artikel van het ED deze week? 
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Anastasia van Gennip, zakelijk directeur van het museum, stelt dat de reacties van de 
gemeenteraad op het voorgestelde beleidsplan niet overeenkomen met de toon van het 
betreffende artikel. Op enkele uitzonderingen(lees partijen) na wordt het beleidsplan juist 
breed omarmd. Wildrik: het nieuwe beleidsplan van het Van Abbemuseum werd door de 
directie ook uitgebreid besproken in het bestuur van de vrienden. Het bestuur kon zich daar 
ook in vinden. 
Anastasia oppert de idee om in een van de salons het beleidsplan te bespreken. 
Andre Kuipers: een artikel in de KwArts en reactie van de lezers vragen? 

• Naar aanleiding van de opmerking in het ED dat het museum meer voor Eindhovenaren moet 
zijn vraagt Piet van Bragt zich af Wie echte Eindhovenaren zijn? Bestaan die nog? 

• Daan Schram waardeert juist een bredere positionering van het museum, niet alleen voor 
Eindhovenaren. 

• Gevraagd wordt of ook jongeren in het beleidsplan van het museum aandacht krijgen? 
Anastasia: jazeker, er wordt ook veel georganiseerd en veel ondernomen voor jongeren in 
het museum. Dat is ook te merken aan duidelijk meer jongere bezoekers in het museum. 
Maar verjonging heeft tijd nodig. 

• De suggestie wordt gedaan om het beleidsplan van de vrienden te bespreken in een 
vriendensalon. 

 

7. Bestuurlijke  zaken                                                                                                                                    

Aftredend en niet herkiesbaar is Rita Bosch, die na 24 jaar als secretaris afscheid neemt. Ze wordt 
letterlijke en figuurlijk in de bloemetjes gezet door Stefan, die haar ook met mooie woorden bedankt 
voor haar inzet. 

 

8. Uitleg kunstmap/project 2 

Wildrik: in de tweede kunstuitgave van de vrienden wordt gekozen voor zgn. plastieken, drie 

dimensionale kunst. Bedoeling is 5 kunstwerken hierin op te nemen en 1 ontwerper te vragen voor 

de container waarin de werken worden gepresenteerd. De uitgave heeft een landelijke uitstraling. 

Mede op advies van Christiane Berndes, voormalig curator van het museum, werd een lijst van 

kunstenaars, die gevraagd zullen worden, opgesteld. Er is ook aandacht voor designers. De 

kunstenaar ontvangt een vergoeding, ook voor de productiekosten. Omdat BTW geheven gaat 

worden, overweegt het bestuur dit in een aparte stichting te doen.  

Florence Husen vraagt naar contact met kunstopleidingen? Dat gaat nog gebeuren.   

Piet van Bragt geeft uitleg over het 30 jarig bestaan van de vrienden dat wordt gevierd met een 

symposium op 9 november 2024. Thema: Perceptie. Vier gerenommeerde sprekers hebben hun 

medewerking toegezegd. Kunstenaar Henri van Nuenen spreekt e.e.a. aan elkaar. 

 

9. Actualiteiten van het Van Abbemuseum door Anastasia van Gennip 

Er kwam al veel en uitgebreid aan de orde, zie agendapunt 6. Verwacht wordt dat het beleidsplan 

wordt goedgekeurd. Dat zal ruimte geven voor opbouw en uitvoering van de plannen. 

Het Van Abbemuseum viert binnenkort het 90 jarig bestaan.      

De grote Soils tentoonstelling opent 15 juni 
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Een nieuwe bibliothecaris is bekend; zo ook de nieuwe uitbater van het museumcafé.                                                                                                          

 

9. Rondvraag                                                                                                                                                         

Geen vragen. 

 

10. Sluiting                                                                                                                                                              

De voorzitter sluit de vergadering en dankt de aanwezigen.  

 

 

 

Eindhoven, 9 juni 2024 

Rita Bosch 


